
Valtuustoaloite 
 
Hanhikiven suurhankkeen alettua, Pyhäjoen kunta valitsi strategiaksi kasvuvoiman. Tavoitteena oli 
huomattava asukasluvun kasvu sekä uusien yritysten ja työpaikkojen saaminen kuntaan. Hankittiin maata, 
kaavoitettiin ja rakennettiin infraa asunto- ja teollisuusalueille. Voidaan todeta, että valinta oli oikea, vaikka 
Hanhikiven hanke on kaatunut. 
 
Viime vuosina ollaan uskottu kasvuun ja samaa strategiaa on viety eteenpäin.  On rakennettu uusi koulu, 
liikuntahalli ja uusi hoivakoti on valmistumassa. Olemme satsanneet lapsiperheisiin tarjoamalla ilmaista 
päivähoitoa ja maksamalla kotihoidontuen kuntalisää. Lisäksi tuemme ensiasunnon ostajia. Pyhäjoella on 
seutukunnan alhaisin veroprosentti ja kunnan talous on kunnossa. Pyhäjoki on viihtyisä ja rauhallinen 
kunta, meri ja joki vetovoimana. 
 
Nämä toimenpiteet eivät ole riittäneet. Merkittävää väkiluvun kasvua emme ole saaneet ja työttömien 
määrä alkaa olla ennätys lukemissa. Väestön kasvussa emme onnistu, jos meillä ei ole työpaikkoja. 
 
Tällä hetkellä on orastavia merkkejä, että suurhankkeita olisi Pyhäjoelle toteutumassa. Kunnan täytyy ottaa 
etunoja Ollinmäen teollisuusalueen tonttien markkinoinnissa ja uusien yritysten hankkimisessa Pyhäjoelle. 
 
Kokoomuksen valtuustoryhmä esittää, että kunta käyttää kaikki mahdolliset resurssit selvittääkseen ja 
kartoittaakseen suomalaisten ja ulkomaisten yritysten tarpeet sekä työvoiman saatavuuden. Tarvittaessa 
tähän tulee käyttää ulkopuolisia konsultteja tai yrityksiä. Meillä on muuten kunnassa puitteet kunnossa, 
vain työpaikat puuttuvat. Ilman työpaikkoja emme saa väkilukua kasvamaan, kouluihin oppilaita ja 
rakentamista käyntiin. 
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